

## الاسم الرباعي واللقب

ندى حميد عجم شاور البديري



## الخبرات العمليّة

1. تدريسية في كلية الكوت الجامعة
2. محاضر خارجي سابق

## المؤهلات العلميّة

1. حاصلة على شهادة البكالوريوس من جامعة واسط - كلية العلوم - قسم علوم الحياة
2. حاصلة على شهادة الماجستير من جامعة واسط \ كلية العلوم \ قسم علوم الحياة في اختصاص الفسلجة وبتقدير جيد جداً
3. طالبة دكتوراه لدى جامعة واسط - كلية العلوم - قسم علوم الحياة \ علم الحيوان - في اختصاص الفسلجة
4. حاصلة على شهادة طرائق التدريس وسلامة اللغة العربية وصلاحية التدريس من جامعة واسط

## الدورات التدريبية

1. حاصلة على شهادة تدريب تسمح بمزاولة العمل المختبري في القطاع الخاص من دائرة صحة واسط
2. مشاركة بحثية في مؤتمر الحماية القانونية للبيئة بعنوان

### Environmental pollution caused by hospital waste, Guiding and Agreements.

3. مشاركة في العديد من الورش والندوات التي اقيمت في جامعة واسط وكلية الكوت الجامعة وكذلك حاصلة على شهادات مشاركة لورش و ندوات الكترونية من مختلف جامعات العراق

## البحوث المنشورة

1. Study of prothrombin time (PT) and cytogenetic changes in patients with HBV in wasit province.

## معلومات الاتصال

nada.h.ajam@alkutcollege.edu.iq

انثى

واسط / الكوت / الهورة

عراقية

اللغة العربية

## العنوان الوطني

العراق - واسط

## المهارات

## اللغات

اللغة العربية

اللغة الانكليزية



## Name & Personal Brief

Nada Hameed Ajam Al-Badri

## Contact Info

	-
	nada.h.ajam@alkutcollege.edu.iq
	female
	-
	-
	Iraq-Kut
	Iraqi
	Arabic

## Skills

## Languages

Arabic

English

## Experience

1- Lecturer at Al-Kut University College, Medical Laboratory technique department

## Education

1. **BSc.** : Wasit University, College of Science, Biology department 2014-2015.
2. **MSc.** : Wasit University, College of Science, Biology department, Zoology - physiology 2018.
3. **PhD student:** Wasit University, College of Science, Biology department, Zoology – physiology.

## Courses

1. Holds a training certificate that allows practicing laboratory work in the private sector from Wasit Health Department.
2. Participating research in the Conference on Legal Protection of the Environment entitled: Environmental pollution caused by hospital waste, Guiding and Agreements.
3. Participation in many workshops and seminars held at Wasit University and Al-Kut University College, as well as holding certificates of participation for workshops and electronic seminars from various universities in Iraq.

## Published articles

1. **Study of prothrombin time (PT) and cytogenetic changes in patients with HBV in wasit province.**